
Op 1 oktober is via een persbericht aandacht gegeven aan het feit dat pre-mantelzorgwoningen nu 
mogelijk zijn. Daarin staan een aantal regels vermeld die helder, duidelijk en redelijk zijn. 
 
In een eerder stadium heeft de raad aangegeven dat het mogelijk moet zijn om generatiewoningen te 
creëren.  
 
Ik ga er vanuit dat dit twee aparte mogelijkheden betreft, dus zowel pre-mantelzorg als 
generatiewoningen. Dat het dus niet zo is dat pre-mantelzorgwoning gelijk staat aan generatiewoning. 
 
Graag hoor ik of dit een juiste veronderstelling is? 
 
Als het is zoals ik veronderstel, dus twee aparte mogelijkheden, is de volgende vraag, wanneer komen 
de richtlijnen en criteria voor de generatiewoningen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk de Man 
Fractie Dorpsbelangen West Betuwe. 

 


